
Week #37
Een  nieuwe  update  vanuit  DeventerWint!  We  houden  jullie  hiermee  op  de
hoogte  van  al  onze  activiteiten,  die  zowel  voor  als  achter  de  schermen
plaatsvinden.

Ed bedankt!!!

Eind vorig jaar was jij het die in de open app vroeg om eens de koppen bij
elkaar  te  steken!  Nadien  zijn  Ed,  Johan,  Bart  en  Vincent  gestart  met  het
bouwen van een website, het opzetten van een zienswijze en het flyeren om de
buurtbewoners te mobiliseren.  Ja Ed, jij  ben eigenlijk de echte initiator  van
DeventerWint!!  Nu  terugkijkend  was  het  in  tijde  van  een  Lockdown  een
wervelende tijd, waarbij we vele avonden hebben vergaderd. Was het niet met
de stuurgroep, dan wel met de diverse werkgroepen of met de gemeente zelf.
Je ging onvermoeibaar door, en daarvoor willen we je enorm bedanken!!! Wat
ben jij een steun voor ons allen geweest! Nu, ruim 10 maanden later, liggen de
voorgenomen plannen in de “prullenbak” en wordt het tijd voor een nieuwe
fase. Je liet destijds al weten het stokje aan “de jongelui” over te willen dragen,
maar nu ook je gezondheid de nodige zorg vraagt, is het niet meer dan logisch
dat  je  de  aandacht  niet  meer  volop  op  DeventerWint  zal  (kunnen)  richten.
Helaas  neem je  afstand  van  de  stuurgroep  en  laat  je  het  nu  echt  aan  de
jongelui over.

Natuurlijk  willen we dit  niet  zonder  dankwoord afronden,  en hierbij  daarom
nogmaals;



Ed, bedankt voor al je inzet, passie, enthousiasme en betrokkenheid!!
Ook al sta je nu aan de zijlijn, één ding is zeker. We hebben er een hele fijne
buurman bij! We wensen je dan ook alle liefde en kracht toe komende tijd en
hopen dat je weer snel de oude bent! En je weet dat we voor je klaar staan,
immers samen staan we sterk!!

Een hele warme groet,

De Stuurgroep DeventerWint,
Vincent, Bart en Renske

DeventerWint Strategiesessie & BBQ

Na de  hectiek  van  het  afgelopen  half  jaar  kwam toch  nog  onverwacht  het
moment dat er op de pauzeknop werd gedrukt door zowel de gemeenteraad als
het college zelf. Niet veel later trapte ook de Raad van State op de rem inzake
de regels voor het plaatsen van Windturbines.
Dit gaf voor ons allemaal de hoognodige tijd en rust om er even  tussenuit te
stappen en echt van de vakantie te genieten. Maar nu komt de grote vraag:

Wat gaan we verder doen en betekenen als stichting DeventerWint?

Nu de gemeente in het kader van de windturbines en de windverkenning weer
teruggaat naar de 15 zoekgebieden, stopt DeventerWint er dan mee? Gaan we
voor heel Deventer spreken? Of iets heel anders? Hierover moeten we goed
nadenken met zijn allen en daar zijn we dan ook volop mee bezig geweest! Na
een paar voorbereidende denksessies vanuit het bestuur en input van enkele
actieve  vrijwilligers,  is  er  zaterdag  21  augustus  jl.  een  strategische  sessie
geweest met de werkgroepen om te bepalen wat onze richting moet gaan zijn,
of  we nog  bestaansrecht  menen te  hebben,  en  hoe  we het  één  en  ander
zouden kunnen inrichten.



Het  bestuur  heeft  een voorzetje  gegeven met  het  formuleren van de grote
richtingen, waarna in verschillende break-out sessies werd besproken hoe men
hiertegen aan kijkt en hoe we hier verder richting aan kunnen geven. Na de
verschillende bespreekrondes werden de resultaten plenair besproken, waarna
de voorzitter een korte samenvatting gaf.

Vervolgens kon hij eindelijk de BBQ inluiden met een toast op het succesvolle
afgelopen  half  jaar.  Een  half  jaar  waarbij  we  met  zijn  allen  goed  hebben
duidelijk gemaakt wat er wel, maar wat er in onze ogen vooral ook niet kan in
de  energietransitie.  Het  was  een  zeer  geslaagde  bijeenkomst,  met  veel
gezelligheid  en  de  kans  nu  eens  eindelijk  iedereen  daadwerkelijk  fysiek  te
spreken!

Tijdens de goed geregelde BBQ werd de muzikale ondersteuning uitstekend
verzorgd door niemand minder dan DJ Silvex. Er kwamen wat voetjes van de
vloer  en  ook  het  zwembad  bleef  niet  ongebruikt.  Onze  conclusie  was:  dit
moeten we vaker doen!
De bijeenkomst/barbecue is mede mogelijk gemaakt door een subsidie vanuit
WijDeventer en vrije giften.

Onze toekomst in het kort: We gaan door!
Voorop staat:  We gaan als  DeventerWint  zeker  door!  De energietransitie  is
natuurlijk  nog  geen  gelopen  race.  Bovendien  moeten  er  nog  veel  stappen
worden genomen om Deventer klimaatneutraal te maken. Hier staan wij als
DeventerWint 100% achter. De gezondheid van omwonenden en participatie
van inwoners blijven zeer belangrijke aspecten, waar wij ons voor in blijven
zetten. We zijn nu aan het zoeken hoe we ons in het vervolg van het proces
vormgeven en welke positie we in kunnen nemen, maar we hebben in elk geval
de volgende speerpunten:



• We  willen  fungeren  als  waakhond  voor  de  energieplannen  van  de

gemeente Deventer
• We  zullen  ons  hierbij  concentreren  op  de  omwonenden  van  de

zoekgebieden 3 en 13, net als voorheen
• We  willen  graag  dat  er  een  netwerk  ontstaat  van

belangengroepen/bewonersgroepen  van  verschillende  zoekgebieden  en
zullen ons dan ook inzetten om met deze groepen in overleg te gaan.

• Ook DeventerWint wil dat Deventer energieneutraal en duurzamer wordt.

We  willen  graag  verbindingen  leggen  die  dit  ondersteunen  en
bespoedigen.



Kleurplatenactie-update

Onze strijd tegen de plaatsing van enorme windturbines kende in het
afgelopen jaar vele vormen. Een daarvan was de kleurplaten-actie:
door  kunstenaar  Renze  Koenes  vormgegeven  kleurplaten  werden
door de wijk verspreid, zodat ook de jeugd een eigen signaal af kon
geven. 

Veel kinderen, en een enkele creatieve oudere jongere, zijn verwoed
aan de slag gegaan en bijna honderd ingekleurde tekeningen vonden
hun weg terug naar de speciaal  daarvoor door de wijk geplaatste
inleverboxen.

Hoewel  elke  bijdrage  een  kunstwerk  op  zich  was,  heeft  een
vakkundige jury uit  deze stapel een aantal  prijswinnaars weten te
kiezen.  Deze  kregen  een  gezellige  doe-middag  op  de
educatieboerderij  MariaHoeve in  Oxe aangeboden.  Helaas  was het
door corona nog niet mogelijk deze middag destijds al plaats te laten
vinden en toen daarin  wat  ruimte  kwam, was  de  vakantieperiode
aangebroken.

Nu is er echter een datum geprikt en mogen de prijswinnaars zich opmaken
voor  een  gezellige  middag.  De  betreffende  geluksvogels  worden  daar  dit
weekend van op de hoogte gebracht.

De stapels kleurplaten leggen we op de plank voor als er zich nog een moment
voordoet  waarop het  nodig is  ze aan de burgemeester  te  overhandigen om
duidelijk te maken dat ook onze jeugd niet zit te wachten op de schadelijke
gevolgen van windturbines nabij bewoning en bijzondere natuur.




